
PROTOKÓŁ NR 66/18

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 11 października 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:15 a zakończyło o 12:50

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący komisji,

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Sławomir Jakóbowski

5. Krzysztof Gorczyca

6. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr, Paweł Pituch

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Paweł Ciszewski

Obecni spoza grona członków komisji:

1. Agata Młodawska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie projektów uchwał w/s

a) zmian w budżecie na 2018 r.

b) zmian wpf

c) diet radnych

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  1  Posiedzenie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  otworzył  i  przywitał  zebranych

Przewodniczący  P.  Artur  Wrona.  Zapoznał  zebranych  z  porządkiem  obrad,  który  został  zatwierdzony

jednogłośnie.

Ad. 2 a)W związku ze zmianami w budżecie na 2018 r. Przewodniczący komisji poprosił P. Skarbnik

o wyjaśnienie  wszystkich zmian.  Pani  Skarbnik  wyjaśniła  wszystkie  wątpliwości  ze  strony Radnych,  były

zapytania  o  zmniejszenie  wydatków  na  Miejską  Bibliotekę  Publiczną,  co  związane  jest  z  zaniechaniem

remontu podłogi w pomieszczeniu biblioteki.

Wątpliwości  budził   projekt  zwiększenia  środków  o  607  500 zł  na  realizację  przedsięwzięcia  pn

„Modernizacja fragmentu rowerowo-pieszego, biegowego na trasie u. Leśna – Jedlinki”. Ponieważ projekt był

niezrozumiały dla komisji, nie opiniowano projektu zmiany uchwały w/s zmian w budżecie  i wpf.

b) nie zaopiniowano również projektu uchwały w sprawie wysokości diet radnych, która to uchwała

będzie najprawdopodobniej zdjęta z porządku obrad.

Ad. 3  W sprawach różnych dyskutowano o wszystkich problemach dotyczących uchwał.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1. Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s zmiany w 

budżecie na 2018 rok (jednogłośnie).

2.  Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje o zabezpieczenie kwoty 73 tysięcy złotych jako 

środków własnych do inwestycji Budowa Parku Rozrywki (5 za, 1 wsztrzym.).

3.  Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie na 2019 rok środków w 

kwocie 10 tys. zł na stypendia dla wyróżniających się uczniów w kowarskich szkołach.

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                            Artur Wrona

  


